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Snaptun Sejlklub 

Referat for ordinær Generalforsamling 28. marts 2019 kl. 19.00 


Referent: Christian Holm 


52 fremmødte 


1. 	 Valg af dirigent. Bestyrelsen foreslår John Friborg. Vælges med applaus. 

John gennemgår dagsorden. 


2. 	 Bestyrelsens beretning. Gennemgang ved formanden. 

Beretning Snaptun Sejlklub 28. marts 2019 

Vi er pt. 139 medlemmer 

Vi startede med frokost i klubhuset 13. januar, dejligt at ses igen. Altid godt humør 


Knob og stik med Johnny Sørensen 7. februar en god og lærerig aften. 


Lørdag d. 11. februar. "Gourmet aften i klubhuset". En rigtig hyggelig aften med medbragt mad og drikkevarer. 


Vi afholdt Standerhejsning lørdag d. 7. april efter en arbejdslørdag med stort fremmøde. 


Onsdagsklubben mødes 1. og 3. onsdag i klubhuset i vinter månederne, med rundstykker og kaffe, hvor vi klarer de 

opgaver på havnen der nu trænger sig på. 


Her er der plads til alle der har tid. 


Kapsejlads Snaptun Sejlklub 2018. 

Vores lokale aftenkapsejlads startede som sædvanligt den 1. onsdag i maj. Overalt vinder 2018 blev FeOs med 

skipper Tue S Andersen. 

Endelave Rundt med start og mål her i Snaptun, arrangeres i samarbejde med Horsens Sejlklub og efter sejladsen var 

der gratis fadøl på kajen sponseret af Cafe Snaptun, samt præmier uddeling. Overalt vinder blev Folkebåden KOOK 

HSH med skipper Jørgen Rasmussen. Vi deltog med 4 både og bedste resultat for Snaptun var en 4. plads til FeOs 

med skipper Tue S Andersen. Der bliver også en Endelave Rundt igen i år, men det bliver integreret del af OH-DM så 

start og mål bliver i Juelsminde. Vi håber at flere både herfra vil deltage. 

Distancesejladsen Snaptun Cup blev afviklet i fint vejr. Der var 11 både til start, 6 fra Juelsminde og 5 fra Snaptun. 

Overalt vinder blev FeOs med skipper Tue S Andersen. Derudover vandt Snaptun Sejlklub vandrepokalen, som den 

sejlklub med de bedste resultater. 
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Vi håber kapsejlerne vil være med igen her i 2019, hvis der er nogle der ikke var med sidste år, som har lyst til at 

være med så er de rigtig velkommen. Vi har nogle nye tiltag her i 2019, OH-DM afvikles den 30. aug. -1. sept. 2019 i 

samarbejde mellem Dansk Sejlunion og de tre arrangørklubber Snaptun Sejlklub, Horsens Sejlklub og Juelsminde 

Sejlklub - med Juelsminde som vært og Tue Andersen er eventieder. OH-DM er et Danmarksmesterskab for sejlbåde 

med dansk målebrev, der er pt. tilmeldt 40 både fra hele landet. Vi har også et andet arrangement her i Snaptun for 

kapsejlere, Trim4Race d. 27-28 April 2019 hvor der er trænings weekend for kapsejladsbåde med instruktør fra 

OneSaiis. 

Tak til de frivillige, kapsejladsdommere, banefolk og andre, der gør det muligt, at afvikle disse kapsejladser, samt 

vores sponsor Cafe Snaptun. 

9 juni Rævejagten i år var også en god og for nogle en minderig dag. Fest udvalget overgik sig selv. Mange deltagere 
og nye tiltag og flot vejr. 

18. august Fællesturen til Endelave var præget af dårligt vejr, men med godt humør og med en dejlig havn havde vi 

alle en fin tur. Heldigvis var der mange børn med til gøre turen ekstra god. 


Senere aktiviteter: 


I oktober var der arrangeret 2 dage med fælles bådoptagning. 


Vi havde standernedhaling den 13. Okt. Med god afrigger fest om aftenen. 


Der er flere der har efterlyst at standerstrygning og afriggerfesten afholdes mens bådene stadig er i vandet. Det gør 

vi hvert andet år. 


14. nov. Foredrag med Thomas Veber" Et år uden sko" , en aften med en fantastisk fortæller, det var som selv at 

være med. Desværre med alt for få deltagere. 


Årets sidste arrangement var. 24.november med Julehygge om eftermiddagen samt Julefrokost samme aften. 


Tak til vore medlemmer i kapsejlads - og festudvalg for godt arbejde. 


Tak til dem der arrangerede ture og hjalp til ved fælles arrangementer. 


Tak til onsdags klub for at løse mange praktiske opgaver og arbejder i vinterperioden 


Tak til bestyrelsen for godt arbejde. 


Tak til Laila og John og Cafe Snaptun for godt samarbejde. 


Og til sidst ikke mindst tak til alle dem, som ikke er nævnt her og som har løst mange forskellige opgaver 
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3. 	 Regnskab for 2018. Gennemgang ved Bo Kristensen. 

Freddy. Vi er pt. 139 medlemmer der betaler kontingent 

Budget for 2019. Godkendt. 


4. 	 Behandling af evt. indkomne forslag. Der er ingen indkomne forslag 

5. 	 Fastsættelse af kontingent. Bestyrelsen foreslår kr. 350,- uændret 

Vedtaget. 


6. 	 Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. 
Christian Holm Andersen Ønsker genvalg/valgt 
Bo Christensen Ønsker genvalg/valgt 
Tue S. Andersen Ønsker genvalg/valgt 

7. 	 Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen. Tommy Andersen og Leif jørgensen 

8. 	 Valg af revisorer Kent Kristensen 

Villy Olesen 


9. 	 Valg af revisorsuppleant. Peder Lomborg 
10. Valg af festudvalg 	 Jens Bro Pedersen - Arne Jørgensen/genvalgt 
11. Valg af Kapsejladsudvalg 	 Bo Christensen - Jens Jacobsen/genvalgt 

12. Persondataforordningen. Gennemgang ved formanden. Godkendes. 

13. Eventuelt. 

Karl. Takker bestyrelsen for godt arbejde. 

Steen. Er det ikke problematisk med 14 gæstebåde på isætnings dag. Vi finder ud af det. 

Tue. Fortæller om DH DM og om træningsweekend (27 april). Vi forventer 50 - 80 sejlere på havnen i denne 

weekend. 

Anette. Er klubhuset åbent. Ja. 

Karen. Er der nogen planer for parkeringspladser. Det er Hedensted kommune der driver pladserne. 

Kaj. Hvordan forholder vi os til kajakklubbens parkering. Vi må gerne holde på kajakklubbens parkering. 

Vi skal selvfølgelig ikke genere dem. 

Poul. Er der nogen der har gjort kommunen opmærksom på brandvej. Ja. 

Peter Altenborg. Lokalrådet arbejder på at alle pullerter fjernes. 

Bo. Kommunen er i gang med et oplæg på ny lokalplan. 


Djonni. f c ehC Pe for parkering, det vil vi også gøre. 

Referent. 

Dirigent. 

Christi n Ho 
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